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Damian Chelminiak

Radny Rady Miasta

Wloclawek

Szanowny Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

zwracam siq z prosbq o naprawienie nawieechni na rondzie Falbanka. Nawierzchnia w mielscu

przej$cia dla pieszych w kierunku miasta z Brzescia Kujawskiego zapadla sie kilkana$cie dni temu iw
dalszym ciqgu nie zostala naprawiona, ponadto pogarsza siQ jej stan kaidego dnia.

Z powalaniem


